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Møtereferat 
 
Deltakere:       
Hallfrid Kristoffersen, Berit T. Skiftun, Anne Mette Hermundstad, Wenche Drengstig, 
Unni Høiby, Agnes Omdal, Gro Harestad, Anne Tyldum, Einar Fagerheim, Kari Helene Bjo 
Reinås 
 
Forfall:  
Rigmor Lilleland, Lill Anett Barnål 
 
Kopimottakere:  
Erna Harboe, Kari Helen Bjo Reinås 
 
Møteleder: Hallfrid Kristoffersen 
Møtedato:  21.11.2023 
Klokkeslett: 1500-1800 
Møtenr: 08/23 
Møtested: Gløden 
Arkivref: 2023/244 - 107922/2023  

  
 
Møtereferat Brukerutvalget 21.11.2023 
 

Saksnr Emne  Ansvarlig 
49/23 Godkjenning av innkalling og referat fra 16.10.2023  

Referat og innkalling godkjent.   
 

 

   
50/23 Kommunikasjonsavdelingen  

Dialog ang. universell utforming v/Helga S. Vestbø og Lisa 
Aasbø.   
Einar Fagerheim, som representerer Blindeforbundet, har 
meldt sak ang. universell utforming, oppsett på brev og 
dokumenter fra SUS.  
 Finnes det et krav eller standard på universell utforming? 
  
SUS følger de nasjonale retningslinjene. Cambria er den 
anbefalte fonten, denne er ikke god nok for svaksynte.  
 
Kommunikasjonsavdelingen ser nærmere på og evt. løfter 
dette nasjonalt.  Saken bør også tas opp i regionalt 
Brukerutvalg da det er hensiktsmessig at dette gjøres likt i 
hele Helse Vest.  
  
EPJ senteret inviteres til et møte i Brukerutvalget for å si noe 
om hvordan brev fra SUS blir sendt ut og hvordan de jobber 
med dette.  
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Samhandling tar kontakt med Øye avd. ang. 
informasjonsskjermer som ikke er hensiktsmessig plassert.  
   

   
51/23 Presentasjon av prosjekt kvalitetsregister v/Lene 

Mikkelsen, avd.sjef og Øyvind Skadberg, avd.overlege 
Medisinsk biokjemi.   Presentasjonen vedlagt.  
 
Beslutning: Brukerutvalget ser nødvendigheten av 
kvalitetsdatabasen og tar saken til orientering.  

 

   
52/23 Håndtering av klagesaker som Brukerutvalget mottar – 

diskusjon.  
  
Når Brukerutvalget mottar klager utenfra sendes de til 
administrasjonen v/ sekretær som sørger for at rette 
vedkommende på SUS får klagen. Dette gjelder systemsaker. 
Saken tas deretter opp i neste BU møte.   
 

 

   
53/23 Status profilering av Brukerutvalget  

Brukerutvalget ønsker en brosjyre med QR kode med link til 
hjemmesiden til BU.   
BU lager forslag til tekst med utgangspunkt felles 
retningslinjer for BU.   
Gro og Berit jobber videre med profilering av brukerutvalget 
og holder kontakten med kommunikasjonsavdelingen.   
 

 

   
54/23 Informasjon fra fellessamling for ledere og nestledere 

Brukerutvalgene i Helse Vest  
  
Hallfrid og Geir Inge deltok fra Helse Stavanger. Det er store 
forskjeller i Helse Vest hvordan Brukerutvalgene er 
organisert.   
  
Statens undersøkelseskommisjon for helse- og 
omsorgstjenesten - UKOM presenterte ulike saker de jobber 
med. Presentasjonen vedlagt.  
  
Hallfrid, Geir Inge og Berit utarbeider et svar til høringen – 
Revidering av felles retningslinjer for brukermedvirkning på 
systemnivå på vegne av Brukerutvalget.  Høringsfrist 12. 
Desember.  
  
 

 

   
55/23 Styresakene v/Hallfrid Kristoffersen og Gro Harestad.   

Gro refererte fra rapporten Bærekraftig utvikling av 
kompetanse og kapasitet i psykisk helsevern og tverrfaglig 
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rusbehandling samt sak som BU fremmer til styret i Helse 
Stavanger ang. kapasiteten i psykisk helsevern.   
  
Hallfrid oppfordrer til å lese virksomhetsrapporten.   
  
 Forslag om å dele opp styresakene for gjennomgang av flere. 
Dette diskuteres på neste BU møte.  
 

 
 
Karin Irene Eide 
referent 
 


